
ورزشی- اخبار کشور
صفحه 9
سه شنبه ۲9 مهر ۱۳99 
۳ ربیع الاول ۱۴۴۲ - شماره ۲۲۵9۱

رئیس فراکسیون ورزش مجلس شورای اســامی از غیبت مدیران وزارت ورزش و جوانان در نشست با 
پرسپولیسی ها گایه کرد.

جلسه اعضای فراکسیون ورزش و کمیسیون فرهنگی مجلس شورای اسلامی با پیشکسوتان و مدیران باشگاه پرسپولیس 
روز گذشته در مجلس شورای اسلامی برگزار شد. در این جلسه مهدی رسول پناه سرپرست باشگاه پرسپولیس، علی رغبتی، 
محمد فیاض و غلام محمدعلیپور اعضای هیئت مدیره حضور داشــتند. همچنین پیشکســوتانی چون علی پروین، حمید 
اســتیلی، محمود خردبین، محسن خلیلی و ســپهر حیدری از دیگر حاضران در جلسه بودند. در این نشست پیشکسوتان 
پرسپولیس به بحث و تبادل نظر پیرامون مشکلات و حواشی این تیم پرداختند و این مسائل را با نمایندگان مردم در مجلس 
شــورای اســلامی در میان گذاشتند. از نکات جالب جلسه دیروز می توان به غیبت یحیی گل محمدی و افشین پیروانی که 
جزو مدعوین بودند اشاره کرد. مهدی فروردین ،سارا فلاحی، احسان حاجی زاده هاشمی، زارع، احمد دنیامالی از نمایندگانی 
بودند که در این جلســه شرکت کردند البته غیبت مســئولان وزارت ورزش و جوانان در این جمع انتقاد مهدی فروردین 
رئیس فراکسیون ورزش مجلس را در پی داشت و وی اعلام کرد عجیب است با وجود اینکه پرسپولیس زیر نظر وزارت ورزش 
اداره می شــود هیچ یک از مدیران این وزراتخانه در جلسه شرکت نکردند. نمایندگان مجلس نسبت به شرایط درآمدزایی 
باشگاه ها و بحران های مالی آنها مسائلی را مطرح کردند. روز گذشته تعدادی از هواداران استقلال هم مجددا مقابل مجلس 
شورای اسلامی تجمع کردند. این تعداد از هواداران استقلال خواستار روشن شدن وضعیت مدیریت در این باشگاه شده اند. 
چند روز پیش بود که هواداران استقلال مقابل مجلس حاضر شده و نسبت به اتفاقات رخ داده در این باشگاه اعتراض کردند. 

پیش از این پرسپولبیسی ها هم در واکنش به تصمیمات مدیریتی مقابل مجلس تجمع کردند.

غیبت مدیران وزارت ورزش در جلسه فراکسیون ورزش با پرسپولیسی ها
اگر بحران به وجود آمده در فدراسیون جهانی وزنه برداری حل نشود ممکن است IOC تصمیمی بگیرد که 

بیشتر از همه ورزش ایران را متضرر می کند.
فدراســیون جهانی وزنه برداری دچار بحران اساسی شده و بین اعضای آن اختلافات شدیدی به وجود آمده 
اســت به گونه ای تاکنون دوعضو آن استعفا داده اند. شرایط حال حاضر وزنه برداری، کمیته بین المللی المپیک را 
هم دچار نگرانی کرده و حتی عنوان کرده در صورت تداوم این شرایط جایگاه وزنه برداری در المپیک ۲۰۲۴ در 
خطر است. در صورتی که IOCتصمیم بگیرد وزنه برداری را از بازی های المپیک حذف کند قطعا ورزش ایران نیز 

متضرر خواهد شد.
تعداد رشته هایی که در ادوار المپیک برای ایران مدال آوری داشته اند کمتر از تعداد انگشتان یک دست هستند و اگر 

یکی از آنها نیز حذف شود بنابراین می تواند به کاهش تعداد مدال های ایران در المپیک بعدی منجر شود.
وزنه برداری در کنار کشــتی و تکواندو نقش زیادی در پر کردن سبد مدالی ایران در بازی های المپیک داشته است و 
تاکنون توانسته ۹ مدال طلا، ۵ نقره و ۵ برنز در بازی های المپیک برای ایران کسب کند. در این شرایط اگر اختلافات در 
فدراسیون جهانی وزنه برداری بیشتر شود و IOC نیز تهدید خود را عملی کند، ایران شانس کسب مدال المپیک ۲۰۲۴ 

را از دست می دهد.
نکته نگران کننده این است از زمانی که IOC نگرانی خود راجع به وزنه برداری را عنوان کرده نه تنها اوضاع بهبود پیدا 
نکرده بلکه شدت اختلافات در فدراسیون جهانی بیشتر هم شده است. در این میان این جنگی که بر سر قدرت به وجود 

آمده باعث می شود تنها کشورها و البته وزنه برداران ضرر کنند.

خطر در کمین وزنه برداری جهان

*ســومین اردوی تیم ملی بوکس بعد از اخذ مجوز از ستاد مقابله با کرونا از 
دوم آبان با حضور ۱۰ بوکســور در کیش آغاز خواهد شد. کادرفنی تیم ملی 
بوکس پس از بررســی مدعیان اوزان مختلــف در نهایت این نفرات را به اردو 
فراخوانده: امید احمدی صفا، مهدی خســروی، دانیال شه بخش، باقر فرجی، 
مسلم مقصودی، شاهین موسوی، میثم قشلاقی، احسان روزبهانی، پوریا امیری 
و علی جمالی.علیرضا استکی سرمربی تیم ملی اعلام کرده تا این لحظه حضور 
هیچ بوکسوری در ترکیب این تیم جهت حضور در رقابت های انتخابی المپیک 
در پاریس قطعی نیست و ترکیب نهایی تیم ملی بوکس در اسفندماه مشخص 
می شود. رقابت های گزینشی المپیک اردیبهشت سال آینده به میزبانی پاریس 

برگزار خواهد شد؛ اگرچه تاکنون ایران دو سهمیه به دست آورده است.
*میــلاد تقوی دبیر فدراســیون والیبال، در مورد صحبت های مطرح شــده 
راجع به توافقات صورت گرفته با ســه گزینه نهایی نیز گفت: با ۳ نفر از این 
گزینه هــا توافقات ابتدایی صورت گرفته و دو نفر از آنها نیز برنامه های خود را 
به فدراســیون ارائه  کرده اند. یک  گزینه دیگر هم قرار است برنامه هایش را در 
اختیار فدراسیون بگذارد تا پس از بررسی های لازمه دو نفر از این سه عزیز به 
عنوان گزینه نهایی به کمیته فنی معرفی شوند.در مجموع فعلا هیچ جمع بندی 

نهایی صورت نگرفته و هنوز به نتیجه  پایانی نرسیده ایم.
*اولین رقابت رسمی تیراندازان معلول بعد از ۱۰ ماه تعطیلی اردوها و مسابقات 
از فردا ســه شنبه با حضور ۲۱ تیرانداز در رشته های تفنگ و تپانچه در سالن 
تیراندازی فدراســیون جانبازان و معلولان با رعایت پروتکل های بهداشــتی و 

فاصله گذاری اجتماعی برگزار خواهد شد.

خواندنی از ورزش ایران

یادی از شهید مدافع حرم ذکریا شیری
پشتیبان ولی فقیه باشیم

هیچ قدرتی توان مقابله با ما را ندارد
شــهید مدافع حــرم ذکریا شــیری، یکی از 
هشــت شــهید خان طومان بود که پیکر پاکش، 
اخیرا تفحص و به وطن باز گردانده شــد. شــهید 
ذکریا شــیری اول آذر ســال ۱۳6۵ در روستای 
گرمــاب خدابنده به دنیا آمــد. تحصیلاتش را تا 
مقطع کارشناسی و رشــته مدیریت دفاعی ادامه 
داد. پاسدار بود و از سوی سپاه صاحب الامر)عج( 

قزوین و داوطلبانه راهی دفاع از حریم اهل بیت)ع( در سوریه شد. وی چهارم آذرماه 
ســال ۱۳۹۴، در منطقۀ العیس سوریه و بر اثر انفجار تله انفجاری و اصابت ترکش 
و جراحات وارده شــهید شد.  در وصیت نامه شهید مدافع حرم ذکریا شیری آمده 
است:»ای همسر گرامی  آنگونه که شایسته شما بوده نتوانستم در زندگی مشترک 
به وظیفه ام عمل کنم و بار ســنگین  تربیت فرزندانم بر دوش شماســت و از شما 
می خواهم فاطمه را فاطمی و زینبی تربیت کنی و در سختی ها و مشکلات، زینب 
کبــری)س( را به یادآوری تا آرامش معنوی به دســت آوری. و خوب می دانی که 
برای دفاع از حرم ســه ساله امام حســین)ع( باید سه ساله خودم را تنها بگذارم. 
پــس صبوری کن همچون زینب کبری)س(.خطاب به برادران و خواهرانم و تمام 
عزیزان و مردم سرزمینم عرض می کنم که پیرو ولایت باشید و تا زمانی که پشت 
ولی فقیه و رهبر فرزانه، امام خامنه ای باشید هیچ قدرتی با هر تجهیزاتی که باشد، 
توان مقابله با شما را نخواهد داشت. چون سلاح شما وحدت و ایمان است که در 
سایه ولایتمداری حاصل می گردد. دشمن زبون ایمان و اعتقاد شما را نشانه گرفته 

است، پس نگذارید بین شما و اهل بیت)ع( و قرآن فاصله ایجاد نمایند.«

قاسمپور: بهتر است برای مدیران فوتبال شرط و شروط بگذارند

»مدرک حرفه ای« دغدغه این روزهای مربیان و سرپرستان 
قانون AFC امسال در فوتبال ایران اجرا می شود؟!

برنامه پخش زنده مسابقات ورزشی از تلویزیون

اخبار کوتاه از فوتبال

حدیث دشت عشق
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لیگ قهرمانان اروپا

*دیناموکیف..............................................یوونتوس)ساعت ۲۰:۲۵- شبکه ورزش(
*منچستریونایتد................................پاری سن ژرمن)ساعت ۲۲:۳۰- شبکه سه(
*چلسی..............................................................سویا)ساعت ۲۲:۳۰- شبکه ورزش(

سرویس ورزشی-
شرط دارا بودن مدرک حرفه ای برای سرمربیان و 
سرپرستان تیم های فوتبال آن هم در فاصله 15 روز 
تا شروع رقابت های لیگ برتر حسابی خبرساز شده 

است.
کمیته آموزش فدراســیون چندی پیش اعلام کرد تنها 
مربیانی می توانند روی نیمکت تیم های لیگ برتری بنشینند 
که مــدارج مربیگری را طی کرده باشــند. بــه طور مثال، 
سرمربی باید مدرک پرولایسنس، دستیاران مدرک A و بقیه 
مربیان نیز دارای مدرک مربیگری B باشند. این کمیته اعلام 
کرد تمامی مدیران هم باید دارای رزومه و مدارک مدیریت 

باشند. 
فصل گذشــته مربیانی که بعضا مــدرک معمولی هم 
نداشتند، روی نیمکت برخی تیم ها نشستند اما کسی با آنها 
برخورد نکرد. از طرفی، تمامی باشــگاه ها کادر فنی خود را 
انتخاب کرده و برای لیگ برتر آماده می شوند. بدون شک در 
فاصله کمتر از ۱۵ روز به شروع این دیدارها، چگونه باشگاه ها 

می توانند مربیان خود را تغییر بدهند؟
از ســویی، مربیان حاضر در لیگ برتــر از عدم برگزاری 
کلاس های آموزشی و ارتقا انتقاد می کنند. به طور مثال، بیش 
از ۲ سال است کلاس مربیگری A ما برگزار نشده است. وقتی 
کلاســی برگزار نمی شود، چگونه ممکن است مربیان بتوانند 
برای دریافت مدارک اقدام کنند؟ از طرفی شــرایط حاکم بر 
کشور با توجه به شیوع کرونا هم باعث شده تا کلاس ها برگزار 

نشود و خیلی از مربیان متقاضی دچار سردرگمی شوند.
در حال حاضر بســیاری از باشــگاه ها با مشکل مدرک 
مربیان مواجه هستند. مهدی رحمتی، محرم نویدکیا، وحید 
فاضلــی، ابراهیم صادقی، محمد ربیعی، وحید بیاتلو، حنیف 
عمران زاده، آرش برهانی و... با مشکل مواجه هستند و طبق 
قانون نباید روی نیمکت بنشــینند. سختگیری های سازمان 
لیگ تنها مربوط به مربیان نیست، گویا سرپرستان تیم ها هم 
باید مدارک مدیریت داشــته باشند. به عنوان نمونه اگر قرار 
باشد امسال نفراتی چون پرویز مظلومی، افشین پیروانی، رضا 
فتاحی، حسین بادامکی و...روی نیمکت بنشینند باید مدرک 

فکری: حضور نمازی در استقلال منتفی است
محمود فکری ســرمربی اســتقلال بعد از ظهر دوشنبه در حاشیه بازی 
تدارکاتی این تیم با نفت مسجدســلیمان گفت: سیاســت اولیه من و باشگاه 
این اســت که با بازیکنان قبلی تمدید و تلاش ما حفظ آن هاســت. ما الآن 
یک ســهمیه داریم اما مهم نیســت و اولویت تمدید با بازیکنان و حل کردن 
مشــکلات مالی اســت تا قراردادشــان تمدید شــود.او ادامه داد: یک سری 
مشــکلات از قبل وجود داشــت و یکی سری مشکل مثل بسته شدن پنجره 
نقل و انتقالات تازه به وجود آمده که به هر حال تمرکز باشگاه روی پرداخت 
بدهی ها و باز شــدن پنجره است. یک سری مســائل دیگر هم است که باید 
زودتر حل شود تا آماده لیگ شویم.او درباره مشکلات این تیم و تکمیل نبودن 
اســتقلال گفت: به هر حال ما یک تعداد بازیکن داریم که اگر به آنها اهمیت 
ندهیم، به آنها برمی خورد. به هر حال بازیکنانی که اکنون سر تمرین هستند، 
شــخصیت بازیکن استقلال شدن را دارند و اگر نخواهم به آنها اهمیت دهم، 
این طرف را هم از دســت می دهم. در حال حاضر به داشته هایم فکر می کنم 
و تلاش می کنم که مشــکلات حل شود. هواداران حق دارند مطالبه های شان 
را به من بگویند اما این درست نیست که من مشکلاتم را به صورت رسانه ای 
به گوش باشگاه برسانم. مشکلات با گذشت زمان حل می شود و تیم تکمیل 
می شود اما الآن وقت بها دادن به این بازیکنان است.او درباره اینکه آیا نمازی 
در لیســت دستیارانش بود یا خیر؟ توضیح داد: ایشان به من پیشنهاد شده و 
من با او صحبت کردم. همزمان امید دفتری هم به من پیشــنهاد شد و چون 
ایــران بود، به تمرین آمــد، رزومه و کار عملی او را دیدم و احســاس کردم 
امیــد دفتری به ما می تواند کمک کند. از نمازی هم عذرخواهی می کنیم اما 
عذرخواهی آن شکلی لازم نیست زیرا ما با گزینه های مان صحبت می کنیم و 
ســپس یکی را انتخاب می کنیم. نمازی مربی توانمندی است اما حضور او در 

استقلال منتفی است.
 دو تیم استقلال و نفت مسجدسلیمان بعد از ظهر دیروز در زمین شماره 
دو مجموعه ورزشــی آزادی به مصاف هــم رفتند که این بازی با نتیجه ۲ بر 
یک به سود آبی پوشان به پایان رسید. گل های استقلال توسط مسعود ریگی 
و آرش رضاوند به ثمر رســید و تک گل نفت مســجد سلیمان را هم مهدی 

نیایش ثبت کرد.
پاشازاده سرمربی جدید پاس همدان

مدیرعامل باشگاه پاس از انعقاد قرارداد سه ساله با »مهدی پاشازاده« برای 
ســرمربیگری این تیم خبر داد.امیر عظیمی با اعلام اینکه با مهدی پاشــازاده 
برای ســرمربیگری تیم پاس به توافق رسیده ایم، تصریح کرد: این قرارداد سه 
ساله است اما در صورتی این همکاری پس از سال اول تداوم دارد که تیم پاس 
به لیگ دسته یک فوتبال کشور صعود کند.وی در رابطه با سیاست های جذب 
بازیکن در این باشــگاه، تأکید کرد: اولویت ما این است تا جایی که بتوانیم از 
بازیکنان بومی اســتان استفاده کنیم اما در صورت لزوم از خارج از استان هم 

جذب بازیکن خواهیم کرد.
۲۰۰ هزار دلار از مطالبات شفر حواله شد؟!

بنا به گفته  اســماعیل خلیل زاده بخشی از مطالبات وینفرد شفر پرداخت 
شــد. اسماعیل خلیل زاده، رئیس هیئت مدیره باشگاه استقلال درباره پرداخت 
مطالبات وینفرد شفر گفت: امروز )دیروز( ۲۰۰ هزار دلار از مطالبات 6۰۰ هزار 
دلاری شــفر را به حساب ایشان در کشــور کرواسی حواله کردم. همچنین از 
طریق معاونت بین الملل باشگاه به وکیل شفر اعلام شده است که طی روزهای 
آینده مطالبات ایشان کامل پرداخت می شود.او افزود: هواداران استقلال مراقب 
تحرکات برخی در صفحات مجازی باشــند و اجازه ندهند از آنها سو استفاده 
کنند. اجازه دهید در کمال آرامش یک به یک مشــکلات را برطرف کنیم تا 
استقلال با آرامش وارد مسابقات شود.این در حالی است که ساشا شفر دیروز 
در گفت وگو با ایسنا در واکنش به این مسئله اعلام کرد: هنوز پولی به حساب 
ما نیامده اســت. ما از این مســئله متعجب هستیم و هنوز منتظر هستیم که 

پول ما را بدهند.
اعتراض رسمی پرسپولیس به محرومیت آل کثیر 

باشگاه پرسپولیس اعلام کرد، به رای محرومیت عیسی آل کثیر اعتراض 
کرده اســت. بنا بر اعلام علیرضا قدیر مسئول امور حقوقی باشگاه، اعتراض 
باشگاه پرســپولیس به رای صادره در پرونده عیسی آل کثیر، روز یک شنبه 
)۲۷ مهر( به کنفدراسیون فوتبال آسیا اعلام شد.به این ترتیب پرسپولیس، 
۵ روز فرصت خواهد داشت تا لایحه خود را ارسال نماید و کمیته استیناف 
کنفدراســیون فوتبال آسیا پس از آن نســبت به اخذ تصمیم، اقدام خواهد 

کرد.

مدیریت داشته باشند!
به جای سرپرست برای مدیران عامل

 شرط مدرک بگذارند
چگونگی اجرای این قانون موضوعی اســت که در چند 
روز اخیر حسابی داغ بوده و کارشناسان به اظهار نظر درباره 
آن پرداخته اند. دیروز ابراهیم قاســمپور ملی پوش اســبق 
فوتبال کشورمان در گفت و گویی با خبرگزاری فارس در این 
باره گفت: اگر اشــتباه نکنم این قانون قرار بود حدود ســه 
چهار ســال قبل اجرایی شود اما به نوعی ماست مالی شد و 
رفت. اکنون هم مســئله  خاصی نیست و فکر می کنم که با 
لابی گری حل شــود! زمانی که یــک فرد وام کلانی از بانک 
می گیرد و وثیقه ای نمی گذارد و بعد هم پاســخگو نیست و 
بیت المال هدر می رود دیگر نباید از فوتبال خرده گرفت که 
چرا فردی بدون داشتن مدرک مربیگری سرمربی شده است.
وی تصریــح کرد: برخــی از ســرمربیان دارای مدرک 
مربیگری هم چه گلی به سر تیم ها زده اند؟! در یک فصل سه 
باشگاه عوض کردند. اگر خوب نتیجه می گرفتند می گفتیم 
که بخاطر نتایج ایده آل شــان بوده اســت اما ایــن افراد با 

لابی گری و بدون اینکه کار خاصی کرده باشند از یک باشگاه 
به باشــگاه دیگری رفته اند. برای این مسئله مدرک حرفه ای 

مربیگری در این فصل هم راهی پیدا می شود.
قاسمپور در مورد شرط مدرک مدیریت برای سرپرستان 
تیم ها در لیگ برتر بیستم اظهار داشت: به نظرم بهتر است به 
جای اینکه برای سرپرست تیم ها شرط مدرک مدیریت قرار 
بدهند برای مدیران عامل باشــگاه ها چنین شرطی بگذارند. 
چون سرپرســت تیم باید کارهای اجرایی مثل رزرو هتل و 
بلیت هواپیما را انجام بدهد و قرار نیست که سیاست گذاری 
کلان برای تیم و باشگاه انجام بدهد. سرپرست اختیار زیادی 

از خود ندارد که نیازی به مدرک مدیریت باشد.
وی افزود: مدیرعامل باشگاه نیاز به مدرک و تحصیلات 
مدیریتی دارد زیرا در امر سیاست گذاری باشگاه دخیل است 
و بسیاری از قراردادها را نیز باید منعقد کند. اگر مدیرعامل 
با بحث های علمی و عملی مدیریتی آشــنایی داشته باشد 
برخی از مشکلات باشگاه ها کمتر خواهد شد. شما ببینید که 
چه قراردادهایی با بازیکنان خارجی در برخی باشگاه ها امضا 
می شود.حتی گاهی یک دلال لابی  می کند و با واسطه گری 

بازیکنان خودش را به مدیرعامل یک باشگاه تحمیل می کند. 
مدیرعامل باشگاه باید کار مدیریت انجام داده باشد و مدرک 

مدیریت داشته باشد.
دارا بودن مدرک مدیریت، الزام AFC است

با وجود صحبت های مطرح شــده دربــاره قانون جدید 
سازمان لیگ، مسئول کمیته مسابقات سازمان لیگ می گوید 
این قانون باید اجرا شــود. ســهیل مهدی در این باره اظهار 
داشــت: بحثی داریم در مورد الزامات کــه از طرف کمیته 
آموزش فدراسیون فوتبال هرساله اعلام می شود. این هم بر 
اساس الزاماتی است که AFC به کل آسیا اعلام می کند. یعنی 
بحث داخلی ما نیســت. کما اینکه در بحث مجوز حرفه ای 
تمامی مربیان باید مدرک پرولایســنس داشته باشند. اخیرا 
در مورد نور ورزشــگاه ها هم آخرین دســتورالعمل را دادند. 
بر اســاس آن ابلاغ، از طرف کمیته آموزش به تمامی ارکان 

ذینفع در مورد بحث مربیان اعلام می شود.
وی ادامــه داد: بحث ثبت عزیزان به عهده کمیته نقل و 
انتقالات است و آنها کار خودشان را انجام می دهند. شاید در 
مورد کرونا درخواســتی داشته باشیم که دوره پرولایسنس 
نهایی نشده و در کل آســیا نیمه کاره ماند و مدرسان سفر 
نکردنــد و بتوانیــم مجوزهــای لازم را از AFC  بگیریم که 
سرمربیان استثنائا با مدرکA کار کنند. اما خارج از آن غیر 

قابل تصور است.
مهدی در مورد اینکه آیا مربیان امسال می توانند بدون 
مــدرک کار کنند، عنوان کرد: در مورد ســرمربی خیر. اگر 
نهایتا بتوانیم استثنائات لازم را از AFC  بگیریم و مدرکA را 
بپذیرند، سرمربیان ما مثل گذشته باید با مدرکA کار کنند. 

پایین تر از این مدرک به عنوان سرمربی قابل قبول نیست.
وی در پایان درخصوص مجوز حرفه ای باشگاه ها گفت: 
متاسفانه هرسال باشگاه های ما ثانیه آخر کارشان را می آورند. 
همکاران من تا ســاعاتی از شب مدارک را بازبینی می کنند. 
فرصت کوتاهی برای ارســال مــدارک مانده که این هم اگر 
منقضی شود نمی توانیم کمکی به باشگاه ها کنیم. امیدوارم 
امســال زودتر مدارک را بفرســتند تا همکاران من بتوانند 

بررسی بهتر و دقیق تری داشته باشند.

معاون هماهنگی امور اقتصادی اســتانداری 
کرمانشاه با  اشاره به اینکه بسیاری از کشورهای 
برای  زیــادی  تشــویق های  و  تخفیف ها  دنیا 
مرزنشــینان خود در نظر می گیرند گفت: ما هم 
باید در اصاح قوانین و مقررات برای کولبران به 

صورت جدی کار کنیم. 
هدایــت حاتمی افزود: با ایــن امتیازات به تدریج 
درآمــد مردم را افزایش می دهیم و کولبری را حذف و 
به جای آن تجارت مرزی را به صورت مدرن جایگزین 

آن می کنیم و این مهم میسر نمی شود مگر اینکه سران 
سه قوه درباره آن تصمیم بگیرند.

وی وجود این شــیوه از کولبــری را برای امنیت 
کشور بسیار زیان آور دانست و ادامه داد: برای رفع این 
خطر باید به ســمت راهکارهایی برای افزایش درآمد 
مردم آن مناطق حرکت کنیم چون وقتی مرزنشینان 
جیب پرپولی داشــته باشند بعد از مدتی خود آنها به 
سمت فعالیت های اقتصادی، تولید و برندسازی حرکت 

می کنند.

حاتمی اظهار داشــت: ما هــم می توانیم با ایجاد 
کارگاه هایی در مناطق مرزی و وارد کردن مواد اولیه،  
اشتغال پایدار ایجاد کرده و به تدریج کولبری را حذف 

و تجارت مدرن را جایگزین آن کنیم.
حاتمی در پایان گفت: ســازمان صنعت، معدن و 
تجارت به صــورت ضرب الاجلی ۲۰ طرح را معرفی و 
بنیاد برکت هم با مشــارکت و سرمایه گذاری می تواند 
۲۰ کارگاه کوچک را در مناطق مرزی اســتان ایجاد 

کند.

فرمانده ســپاه فجر استان فارس گفت: در نهضت کمک مومنانه نزدیک به دو میلیون بسته 
بهداشتی و معیشتی در این استان توزیع شد.

به گزارش خبرگزاری مهر، ســرتیپ ید الله بوعلی در آئین توزیع یک هزار و ۴۵۲ بسته معیشتی توسط 
ناحیه بسیج بقیه ًْالله )عج( شیراز با بیان اینکه عملکرد مردم و خیرین استان فارس در نهضت کمک مومنانه 
درخشان و فراتر از تصور بوده است، گفت: نزدیک به دو میلیون بسته بهداشتی، معیشتی و لوازم التحریر در 

قالب نهضت کمک مومنانه بین اقشار محروم استان فارس توزیع شده است.
فرمانده سپاه فجر خاطرنشان کرد: بسیجیان و بخصوص فرماندهان پایگاه های مقاومت بسیج نقش اصلی 

را در نهضت کمک مومنانه ایفا می کنند.
ناحیه بسیج بقیهًْ الله )عج( شیراز در دهه پایانی ماه صفر بیش از پنج هزار و ۷۰۰ بسته معیشتی، ۱۵۰۰ 

بسته لوازم التحریر و ۲۰ هزار پرُس غذای گرم در بین اقشار محروم شیراز توزیع کرد.

و  با همت  فرمانداری شادگان گفت:  سرپرست 
تاش شورای تامین استان فعالیت بندر شادگان از 

دیروز )دوشنبه( از سرگرفته شد. 
امید صبری پور ، در گفت وگو با ایرنا اظهار داشــت: با 
هــدف رونق بیشــتر فعالیت های بازرگانــی و همچنین 
زمینه  مساعد در اســکله تجاری شادگان ترخیص کالای 

همراه مسافر در بندر شادگان از سر گرفته شد.
وی افزود: کالاهای زیادی در بندر شادگان انبار شده 
بودند که با همکاری شــورای تامین اســتان خوزستان، 
نماینده مردم شــادگان در مجلس شــورای اســلامی و 
اســتاندار خوزســتان از دیروز ترخیص این کالاها در این 
بندر آغاز شد و بازارچه همراه مسافر نیز در این شهرستان 

فعالیت خود را از سرگرفت.
صبری پور بیان کرد: رونق کســب و کار و بازرگانی و 
به دنبال آن ایجاد فرصت های اشــتغال از طریق تخلیه و 
بارگیری انواع کالا در این بندر محلی از اهم اهدافی است 
که برای فعالیت مجدد بندر و بازارچه کالای همراه مسافر 

دنبال می شود.
وی اظهار داشت: با از سرگیری فعالیت بازارچه کالای 
همراه مســافر در شــادگان می توانیم شاهد حضور مردم 
خوزستان در این شهرستان باشیم تا زمینه رونق اشتغال 

جانباز شیمیایی ۷۰ درصد سردشتی
 به یاران شهیدش پیوست

یکی از جانبازان شیمیایی ۷۰ درصد دوران دفاع مقدس شهرستان 
مرزی سردشت پس از 33 تحمل درد و رنج ناشی از عوارض مجروحیت 

شیمیایی دار فانی را وداع گفت. 
رئیس اداره بنیاد شهید و امور ایثارگران سردشت،   اظهار کرد: این جانباز 
شــیمیایی »قادر نباتی« نام داشــت که در سن ۷۱ سالگی صبح   یکشنبه در 
ارومیه بر اثر ایست قلبی جان خود را از دست داده و به کاروان شهدای معظم 

پیوست.
صلاح امیری، افزود: این جانباز شیمیایی در سال ۱۳66 در جریان بمباران 

شیمیایی سردشت توسط رژیم بعث صدام به درجه رفیع جانبازی نائل آمد.
وی اضافــه کرد: پیکــر مرحوم »نباتی« در میان حــزن و اندوه مردم این 

شهرستان در مزار شهدای شهر سردشت به خاک سپرده شد.

فرماندار شهرســتان پاوه گفــت: واردات کالا از 
دیروز )دوشنبه 2۸ مهرماه( به صورت رسمی در مرز 

شوشمی این شهرستان آغاز شد. 
»پرویــز ایده پــور« در گفت و گو با ایرنا افــزود: بیش از 
۱۰۰ قلــم کالا از قبیل لوازم یدکی خودرو و ماشــین آلات 
 راهســازی و معدن، لوازم صوتی و تصویری و قطعات و لوازم 
یدکی آنها، لوازم نقشــه برداری، انواع گوشــی تلفن همراه، 
انواع دوربین عکاســی و فیلمبرداری،کیــس و لوازم جانبی 
رایانه، انواع تبلت، موتورســیکلت برقــی و انژکتوری، انواع 
کمپرســورهای برودتی، برنج و برخی اقلام خوراکی و ده ها 
قلم کالای دیگر مشمول واردات از طریق کارت الکترونیکی 
مرزنشینان هستند و از طریق مرز شوشمی می توان آنها را به 

صورت قانونی وارد کشور کرد.
وی اضافه کرد: مرزنشــینان کارت های خود را از طریق 

سایت »تجارت آسان« شارژ کنند.
فرماندار پاوه با بیان اینکه صادرات در مرز شوشــمی به 
قوت خود باقی است، اظهار داشت: تاجران و کسانی که مایل 
هســتند در امر صادرات و واردات به صورت قانونی فعالیت 

کنند به فرمانداری این شهرستان مراجعه نمایند.
ایده پور بر تامین تجهیزات نرم افزاری و ســخت افزاری 
برای تسهیل و شتاب بخشیدن روند صادرات و واردات کالا 

تاکید کرد.
بازارچه شوشــمی واقع در بخش نوســود در فاصله ۳۵ 
کیلومتری شهرســتان پاوه )شــمال غرب استان کرمانشاه( 
است که از سمت عراق به استان حلبچه متصل و در مجاورت 

شهر طُویله عراق قرار دارد.

فرماندار قصرشیرین:
تجار بیش از  نیاز بازار عراق گوجه فرنگی 

وارد مرز پرویزخان کرده اند
فرماندار قصرشــیرین گفت: تجار و صادرکنندگان  ایران  بیش 
از نیاز بازار عــراق محصول گوجه  فرنگی به منظور صادرات وارد مرز 

رسمی پرویزخان این شهرستان کرده اند. 
»مرادعلــی تاتار« در گفت و گــو با ایرنا افزود: متاســفانه برخی از تجار و 
صادرکنندگان بدون توجه به نیاز بازار طرف عراقی نســبت به آوردن بی رویه 
محموله هــای صادراتی گوجــه کرده اندکه این اقدام باعــث از بین رفتن این 
محصول و همچنین خالی کردن بازار داخلی از آن و افزایش نرخ تورم شــده 

است.
وی اظهار داشــت: اکنون تجار روزانه بدون هیچ برنامه ای متاسفانه ۴۰۰ 
تا ۵۰۰ کامیون گوجه  فرنگی وارد مرز رســمی پرویزخان می کنند که از این 
میزان تنها ۷۰ کامیون آن صادر شــده و بازار عراق کشش این میزان محصول 

گوجه  فرنگی را ندارد.
نماینده عالی دولت در قصر شیرین گفت: آوردن بی رویه محموله های گوجه 
 فرنگی بــه مرز پرویزخان موجــب ترافیک کامیون ها در مرز، خراب شــدن 
محصولات به دلیل هوای گرم، خالی شــدن بازار داخلی و تورم، متضرر شدن 

کشاورزان و تجار و کاهش شدید قیمت صادرات این محصول می شود.
تاتار ادامه داد: کشاورزان و تجار قبل از آوردن محموله های گوجه فرنگی 

از وضعیت مرزهای استان کرمانشاه و حجم بارهای گوجه فرنگی مطلع شوند.
او اضافه کرد: فروش محصول گوجه  فرنگی توسط کشاورزان از طریق بازار 
داخل و همچنین کارخانه های رب گوجه فرنگی استان راهی برای جلوگیری از 

متضرر شدن محصولاتی است که با زحمت بسیار به دست می آید.

گفت:  نیشابور  پزشــکی  علوم  دانشکده  رئیس 
نتیجــه آزمایش کرونای 23 دانشــجوی دختر و 15 
دانشکده  این  خوابگاه های  ســاکن  پسر  دانشجوی 

مثبت شده است. 
محســن عظیمی نــژاد، در گفت وگو بــا ایرنا افزود: در 
خوابگاه دخترانه غزالی و پسرانه فرهنگیان خیام به ترتیب ۹۵ 
و ۴۱ نفر ساکن موقت و دائم هستند و اولین آزمایش مثبت 
کرونای این دانشجویان چهارشنبه هفته گذشته در خوابگاه 
پسران گزارش شد که با غربالگری تمامی دانشجویان ساکن 
خوابگاه از آنان آزمایش گرفته شــد و دانشجویان بومی هم 

به صورت تلفنی غربالگری و رصد شدند.
وی ادامــه داد: در نخســتین مرحله شــیوع کرونا در 
خوابگاه های دانشجویی دانشکده علوم پزشکی نیشابور نتیجه 
آزمایش چهار دانشــجوی دختر و سه دانشجوی پسر مثبت 
اعلام شد که شرایط قرنطینه ایجاد شد و در حال حاضر نیز 

تمامی مبتلایان به کرونا در خوابگاه قرنطینه هستند.
رئیس دانشکده علوم پزشکی نیشابور گفت: حال عمومی 
تمامی دانشــجویانِ مبتلا به کرونا خوب اســت و نیازمند 
بستری نیستند و سایر دانشجویان نیز مرخص شده اند و در 

حال حاضر دوره های کارآموزی تعطیل شده است.
عظیمی نــژاد ادامه داد: در حال حاضر نیشــابور از نظر 
شــیوع کرونا در وضعیت فوق بحرانی قــرار دارد و ظرفیت 

تخت های بیمارستانی تکمیل شده است.

قاچاقچی مواد مخدر در درگیری با ماموران انتظامی 
به هلاکت رسید 

فرمانده انتظامی استان سمنان گفت: در عملیات مشترک پلیس 
استان های سمنان و سیستان و بلوچستان و در درگیری مسلحانه با 

سوداگران مرگ یکی از قاچاقچیان به هاکت رسید. 
به گزارش ایرنا، سرتیپ دوم عبداله حسنی ، ابراز داشت: با اشراف اطلاعاتی 
کامل و مناسب ماموران عملیات ویژه پلیس مبارزه با مواد مخدر استان سمنان، 
سرنخ هایی از انتقال یک محموله بزرگ مواد مخدر از شرق کشور به دست آمد.

وی از انجام هماهنگی های لازم با پلیس سیستان و بلوچستان برای اجرای 
عملیات و کشف محموله خبر داد و افزود: با هدایت لحظه به لحظه اطلاعاتی، 
ماموران خودروی حامل موادمخدر را در منطقه »دپکور« شهرســتان »سیب 

سوران« مشاهده و دستور ایست صادر کردند.
این مقام انتظامی با بیان اینکه راننده و سرنشین خودرو با مشاهده پلیس 
اقدام به تیراندازی  کردند تصریح کرد: در این درگیری یکی از سوداگران مرگ 

بر اثر شلیک دقیق پلیس به هلاکت رسید.
حسنی با اعلام اینکه قاچاقچی دیگر نیز در این درگیری مسلحانه زخمی 
شد خاطرنشان کرد: در بازرسی از خودروی سوداگران ۳۷۲ کیلوگرم تریاک و 

۸۹ کیلوگرم حشیش کشف شد.
فرمانده انتظامی استان سمنان از کشف دو قبضه سلاح کلاشینکف و تعداد 

قابل توجهی مهمات مربوط به آن خبر داد.

گاز مونوکسیدکربن 
جان۲ جوان را گرفت

مدیر روابط عمومی مرکز مدیریت حوادث و فوریت های پزشــکی 
فــارس گفت: دو جــوان 19 و 25 ســاله در اثر مســمومیت با گاز 

مونوکسیدکربن در شهرستان داراب فارس جان باختند. 
حســن همتی، افزود: این دو نفر که برای گرم کــردن فضای درون چادر 
اقدام به روشن کردن آتش در چنین محیطی کرده بودند در اثر استنشاق گاز 

مونوکسید کربن دچار مسمومیت و خفگی شدند.
وی ادامه داد: از ابتدای امســال تاکنون در اســتان فارس ۱۳۵ نفر دچار 
مســمومیت با گاز مونوکســیدکربن شــده اند که از این میان چهار نفر جان 

باخته اند.
کشف5۰ هزار دلار قاچاق

 از یک خودرو 
فرمانده انتظامی بوکان گفت: 5۰ هزار دلار قاچاق در این شهرستان 

از یک دستگاه خودرو سواری کشف و ضبط شد. 
ســرهنگ ســلمان حیدری، در گفت و گو با ایرنا اظهار داشت: در راستای 
مبارزه با قاچاق کالا و ارز، ماموران پلیس آگاهی این شهرســتان حین کنترل 
خودروهای عبوری در یکی از محورهای مواصلاتی به یک دســتگاه ســواری 

مشکوک شده و آن را برای بازرسی متوقف کردند.
وی افزود: در بازرســی مامــوران از این خودرو ۵۰ هزار دلار قاچاق و فاقد 

اظهارنامه بانکی کشف شد.
فرمانده انتظامی بوکان طبق نظر کارشناسان ارزش ارز کشف شده را ۱6 
میلیارد ریال اعلام کرد و گفت: در این راســتا یک دستگاه خودرو توقیف و دو 

نفر دستگیر و پس از تشکیل پرونده به مرجع قضایی ارجاع داده شدند.

در پی حادثه جان باختن ۴ جوان قشمی:
رئیس  شرکت پودر ماهی صبا مجد قشم 

دستگیر شد
فرمانده نیروی انتظامی شهرستان قشم گفت: به دنبال مرگ 
چهار جوان قشــمی در شــرکت پودرماهی صبا مجد شهر سوزا، 

رئیس شرکت مزبور بازداشت شد. 
ســرهنگ حســین الهی، افزود: فرد مزبور پس از دستگیری و تکمیل 

پرونده تحویل مقامات قضایی شد.
همچنین  در پی جان باختن چهار جوان قشمی در شهر سوزا، دادستان 

قشم دستور پلمب شرکت پودر ماهی صبا مجد را صادر کرد.
در اثر این حادثه در این شــرکت، چهار جوان بــه دلیل گازگرفتی و 

سقوط در حوضچه انباشت آشغال ماهی فوت شدند.
همچنین یک مصدوم  ۲۰ ســاله، به دلیل استنشاق این گاز و سقوط 
دچار تروما و کاهش سطح هوشیاری شد که هم اکنون در بیمارستان قشم 
بســتری است. مدیرعامل ســازمان منطقه آزاد قشم نیز ضمن تسلیت به 
مناسبت فوت کارگران زحمتکش شاغل در شرکت صبا )پودر ماهی( واقع 
در شهر سوزا در دستوری به مدیریت کار، تعاون و رفاه اجتماعی و مدیریت 
صنعت، معدن و تسهیل تولید این سازمان خواستار پیگیری فوری موضوع 

و بررسی چگونگی علت حادثه جان باختن این جوانان شد.
حمیدرضا مومنی تصریح کرد: باید مشخص و اعلام شود که کدام افراد 

و تجهیزات غیراستاندارد و غیرایمن مقصر این حادثه هستند.

جلوگیری از قاچاق  گازوئیل 
 فرمانده انتظامی اســتان کرمان از توقیــف چهار  تانکر حامل 
12۰ هزار لیتر گازوئیل قاچاق در عملیات پلیس شهرستان ریگان 

خبر داد. 
ســرتیپ عبدالرضا ناظری،  افزود: در اجرای طرح مبــارزه با قاچاق کالا 
و ســوخت، پلیس شهرستان ریگان، هنگام کنترل محور ریگان- ایرانشهر به  
چهار دستگاه  تانکر سوخت رسان مشکوک و آنها را برای بررسی بیشتر متوقف 

کردند.
او افزود: پس از بررسی مشخص شد خودروها فاقد بارنامه معتبر و حامل 
۱۲۰ هزار لیتر گازوئیل قاچاق هســتند که به منظور خروج از کشور بارگیری 

شده اند.
وی به دستگیری چهار قاچاقچی و معرفی آنان به مقامات قضایی خبر داد.

جانشین فرمانده انتظامی سیستان و بلوچستان از 
کشف یک هزار و ۷51 کیلو و 9۷۷ گرم مواد مخدر در 
درگیری مسلحانه پلیس با اعضای یک باند حرفه ای 
 قاچاق مواد افیونی در شهرســتان های ســراوان و

 سیب و سوران خبر داد. 
طاهــری،  احمــد  ســرتیپ  ایرنــا،  گــزارش  بــه 
اظهارداشــت: ماموران پلیس مبارزه با مواد مخدر سراوان و 
سیب و سوران با پشــتیبانی فنی و اطلاعاتی پلیس مبارزه 
با مواد مخدر استان، اعضای یک باند مسلح و سازمان یافته 
قاچــاق مواد افیونی را که قصد انتقال دومحموله بزرگ مواد 
افیونی از شهرســتان های مذکور به مرکز کشور را داشتند، 

شناسایی کردند.
وی گفــت: در ایــن رابطه عصر روز یکشــنبه مأموران 
انتظامی ســراوان در قالب چند تیم عملیاتی با رصد منطقه 
و انجام یک سری اقدامات تخصصی، یک تیم از اعضای این 
بانــد قاچاق را که با دو دســتگاه وانت تویوتا، در حال جا به 
جایی محموله مواد مخدر در حوالی منطقه »گشــت« این 

شهرستان بودند، شناسایی و به آنها دستور ایست دادند.
وی بیان کرد: قاچاقچیان که خود را در محاصره پلیس 
دیدند با تیراندازی به ســمت مأموران قصد فرار از محل را 
داشــتند که بر اثر آتش پرحجم تــکاوران پلیس، عرصه را 
برخود تنگ دیدند و با رها کردن خودروها به سمت ارتفاعات 

منطقه متواری شدند.
وی تصریــح کــرد: در این عملیات و بــا اقدام به موقع 
مامــوران دو نفر از قاچاقچیان دســتگیر و در بازرســی از 
خودروهــای آنها یک هــزار و ۷۵۱ کیلو و ۹۷۷ گرم تریاک 
به همراه ســه قبضه سلاح کلاش و مقادیری مهمات جنگی 

به دست آمد.

فرمانده انتظامی قم با  اشاره به انهدام باند پنج 
نفره جاعان اســناد ملکی در این استان گفت: 
زمین های  از سندســازی جعلی  افراد پس  این 
باصاحب، ســند تک برگی اخذ و قصد فروش 
به ارزش 11۰ میلیارد ریال داشــته که توســط 

کارآگاهان پلیس آگاهی استان دستگیر شدند.
ســرتیپ ســید محمود میرفیضی اظهار داشت: 
در پی کســب خبری مبنی بر اینکــه افرادی اقدام به 
سندســازی جعلی زمین های بلاصاحب و اخذ ســند 
تک برگی و فروش آن به دیگران می کنند، موضوع در 

دستور کار کارآگاهان پلیس آگاهی استان قرار گرفت.
وی افــزود: کارآگاهان بــا هماهنگی مقام قضائی 
اســتان ابتــدا متهــم اصلی و ســپس چهــار تنَ از 
همدستانش را دســتگیر کردند که با اعتراف افراد به 
بزه انتسابی، اسناد جعلی قابل توجهی به ارزش ۱۱۰ 
میلیارد ریال از منزل شان کشف شد.  میرفیضی گفت: 
در ادامه تحقیق ها مشــخص شد اسناد جعلی توسط 
دفتر اسناد رســمی در یکی از اســتان های همجوار 
به ثبت رســیده و اســناد دیگری نیز متعلق به سایر 

استان ها در آن دفترخانه جعل شده است.

واردات کالا از مرز »شوشمی« 
پاوه آغاز شد

کشف بیش از یک تن موادمخدر 
در سیستان و بلوچستان 

معاون استاندار کرمانشاه:

قوانین و مقررات باید به نفع کولبران اصلاح شود

فعالیت بندر شادگان از سرگرفته شد

۳۸ دانشجوی دانشکده علوم  پزشکی نیشابور 
به کرونا مبتلا شدند

و اقتصاد در منطقه فراهم شود.
سرپرست فرمانداری شــادگان گفت: مردم شادگان 
باید از شــرایط و ظرفیت ایجاد شــده در بندرتجاری این 

شهرستان استفاده کنند .
صبری پور با اشاره به نقش بازارچه کالای همراه مسافر 
شادگان گفت: دولت ســعی دارد با ایجاد زمینه مناسب 
کسب و کار و تجارت، معیشت مرزنشینان را تسهیل کند 

زیرا این بازارچه در ایجاد اشتغال شهرستان نقش پررنگی 
خواهد داشت.

بندرشــادگان به عنوان هفتمین بندرتجاری استان 
خوزســتان در مساحتی حدود ســه هکتار و با هزینه ای 
افــزون بر ۴۰۰ میلیارد ریال از ســوی ســازمان بنادر و 
دریانوردی تکمیل شــده است که در دولت تدبیر و امید 

افتتاح شد. 

توزیع ۲ میلیون بسته بهداشتی و معیشتی در استان فارس

انهدام باند جعل اسناد ملکی در قم 

تصادف  با ۴ کشته در قم
بر اثر برخورد یک دستگاه خودروی سواری پراید با پایه پل در کیلومتر 23 محور جعفریه قم چهار نفر در دم 

جان خودشان را از دست دادند.
به گزارش خبرنگار مهر، ساعت دو بامداد دیروز)دوشنبه( بر اثر برخورد یک دستگاه خودروی سواری پراید با پایه پل در 
کیلومتر ۲۳ محور جعفریه قم چهار نفر مرد در دم جان خودشــان را از دســت دادند. پلیس راه استان  قم علت حادثه را ۵۰ 

درصد بی احتیاطی راننده پراید و ۵۰ درصد اداره کل راهداری به دلیل عدم نصب گاردریل عنوان کرده است.

معاون اجتماعی فرماندهی انتظامی شهرســتان 
آبادان گفت: نزاع خانوادگی در شــهر اروندکنار این 
شهرستان به مرگ 2 نفر از طرفین درگیری منجر شد.

سروان امیرســام کمایی اظهار داشت: در پی وقوع نزاع 
خانوادگی یکشنبه شب در شــهر اروندکنار آبادان ماموران 
کلانتری این شــهر سریعا به محل اعزام شدند.وی افزود: در 

این درگیری ۲ جوان به شدت مجروح شدند و هر ۲ نفر نیز 
بر اثر شدت جراحت جان باختند.سروان کمایی اظهار داشت: 
چهار نفر از عوامل این درگیری و نزاع توسط نیروی انتظامی 
اروندکنار بازداشــت شــدند. وی گفت: علــت این درگیری 
خانوادگی در دســت بررسی است. شهر مرزی اروندکنار در 

۴۵ کیلومتری آبادان قرار دارد.

نزاع خانوادگی در اروندکنار ۲ کشته داشت
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